
Bestyrelsesmøde 261119 
Fremmødte: Christopher, Søren, Emma, Henriette og Sacha 
Fraværende: Morten og Julie  

Sammenlægning af afdelinger  
Der er ikke noget ønske om sammenlægning med nogle afdelinger fra Atriumhusets side på 
nuværende tidspunkt.  

Oprydning af cykelskuret 
Der er blevet ryddet op i cykelskuret, hvilket har resulteret i mere plads. 

Repræsentabskabsmødet 
Der bruges generelt mange penge på renovation og vedligeholdelse. Der findes mange udgifter på 
bl.a. storskrald. Fremadrettet kan der lægges mere fokus på affaldssortering, såsom afbildning på 
skraldespandende, samt eventuelle brochurer til at uddele til beboerne. Driften konraktes for at 
høre hvorledes disse ønsker kan i mødekommes. Morten er genvalgt som bestyrelsesmedlem i 
organisationsbestyrelsen. I forhold til FN’s Verdensmål bliver der holdt nogle workshops, med 
henblik på hvorledes afdelinger kan inkorporerer Verdensmålene i deres afdeling.  

FN’s Verdensmål 
Det diskuteres om hvorledes FN’s Verdensmål kan inkorporeres i Atriumhusets drift.  
 
Ideer: 

- Urtehave på tagterrassen 
- Genbrug af badevand 

o Taget i betragtning at bygningen er nyopført, vil det være spild af resourcer at 
renovere så altomfattende 

 
Bestyrelsen afventer ideer fra andre beboer. 

Aktiviteter 
Det er bestyrelsens mål at udbyde nogle flere aktiviteter i løbet af året.  
 
Ideer: 

- Filmaften 
- Spilleaften  
- Fest  

 
Dette bliver et mål for 2020. 

Eventuelt  
Kontakt driften i forhold til planterne i Atriumgården med henblik på vedligeholdelse og eventuelt 
udskift med plastik planter.  



Da Søren skal i praktik, bliver det drøftet om udlejningsansvarlig skal overdrages til en anden. Hvis 
nogle skulle være interesseret i posten, kan man kontakte bestyrelsen, ellers bliver posten hos 
Søren, eller hos en i bestyrelsen.  

 


